

6D5N

APPLE®

CHINA 中国



# 惬意海南

## LEISURELY HAINAN

海口 | 万宁 | 陵水 | 三亚  
HAINAN | WANNING |  
LINGSHUI | SANYA



### 海南岛

海南岛是一个热带岛屿，气候温暖湿润，被称为中国的“东方夏威夷”。海南岛以其优美的海滩、丰富的热带风光和文化特色吸引着众多游客。

### Hainan Island

Hainan Island, often dubbed the "Eastern Hawaii" of China, boasts warm, humid tropical weather and attracts many tourists with its stunning beaches, lush landscapes, and cultural allure.

探寻热带天堂，  
发现海南奇迹。



◆ A海口  
◆ AHaikou

## 第1天

📍 吉隆坡 ✕ 海口

集合于机场，飞往海南省海口市。

## 第2天

📍 海口 -148公里- 万宁

◆ 冯小刚电影公社

1942街、南洋区、老北京街等十余处影视拍摄景观组成，占地面积93万平方米，是以民国时期文化为背景的仿古建筑群。

万宁石梅湾最美公路

📍 M1咖啡工厂

这是全国第二大咖啡梦幻工场，是亚洲唯一一座针对全年龄设立、是一个充满童趣的咖啡之城。



📍 咖啡  
📍 Coffee



◆ 自由灯塔  
◆ The Free Beacon



◆ 陵水富力海洋欢乐世界  
◆ Hainan R&F Ocean Paradise

## 第3天

📍 万宁 -182公里- 陵水

◆ 陵水富力海洋欢乐世界

南海秘境海洋馆 南海列车 阿唐大影院

铁锈山激流勇进

坐落于素有“珍珠海岸、美丽陵水”的黎安港畔，经由黎安景观大道直通环岛高速，距三亚市仅80公里，海口市200公里。

※ 园内设备及演出开放情况，以景区当天实际为准，以上仅供参考。如遇天气原因或设备维护等项目未开放敬请谅解。

📍 自由灯塔

热映电影《消失的她》灯塔就在海南，爱会消失，承诺会消失，但美景不会辜负你我。

## 第4天

📍 陵水 -74公里- 三亚

◆ 直升机观光

尽情畅飞6公里，私享空中观景之旅。

◆ 保亭槟榔谷黎苗文化区

含电瓶车

国家5A级景区。槟榔谷景区由非遗村、甘什黎村、雨林苗寨、梦想田园四大板块组成。景区内还展示了十项国家级非物质文化遗产。

◆ 《三亚千古情》

舞台上演绎海上丝路的异域风情，鹿回头的美丽传说，在椰风，海韵，沙滩的醉人风景中，演绎一段浪漫的邂逅。视觉盛宴，心灵震撼。

## 第5天

📍 三亚 - 海口

◆ 南山文化旅游区

含电瓶车

南山历来被称为吉祥福泽之地，是一座展示中国佛教传统文化的大型园区。

📍 骑楼老街

其中最古老的建筑四牌楼建于南宋，有700多年历史。

## 第6天

📍 海口 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温馨的家。



◆ 冯小刚电影公社  
◆ Feng Xiaogang Film Commune

Explore the tropical paradise,  
discover the miracles of Hainan.



**DAY 1** KUALA LUMPUR ✕ HAIKOU

Gather at the airport and fly to Haikou City, Hainan Province.

**DAY 2** HAIKOU -148KM- WANNING

Haikou Mission Hills Feng Xiaogang Film Commune -1942 Jiangcheng Ballad.

1942 Street, Nanyang District, Old Beijing Street, and other scenic spots span 930,000 square meters, showcasing antique buildings from the Republic of China era.

Wanning The most beautiful road in Shimei Bay.

M1 Coffee Factory

This is the second largest coffee dream factory in the country.



直升机观光  
Helicopter Tour



海南鸡饭  
Hainan Chicken Rice



骑楼老街  
Qilou Old Street

**DAY 3** WANNING -82KM- LINGSHUI

Hainan R&F Ocean Paradise  
South China Sea Secret Hall

Rust Mountain Rapids Atang Cinema

Nanhai Train

It is located on the shore of Li'an Port, known as "Pearl Coast, Beautiful Lingshui". It is directly connected to the Ring Island Expressway via Li'an Landscape Avenue. It is only 80 kilometers away from Sanya City and 200 kilometers away from Haikou City.

The Free Beacon

The lighthouse in the hit movie "The Disappearing Her" is in Hainan.

**DAY 4** LINGSHUI -74KM- SANYA

Helicopter Tour

Enjoy a private aerial viewing tour for 6km.

Binglanggu Limiao Tourism Zone

Including battery car

Origin of historical and cultural heritage in Sanya City, and it is also the origin of Sanya's name "Deer City." It serves as a cultural symbol and historical memory of Sanya City.

The Romantic Show of Sanya

It is a visual feast with great surprises. The audiences feel like they are just standing on the beaches, bathed in the breeze with the fragrance of coconut and the beautiful sound of the sea, listening to the old story of Sanya, waiting for a romance.

**DAY 5** SANYA - HAIKOU

Nanshan Cultural Tourism Zone

including battery car

Nanshan has long been known as the Land of Jixiang Fuze. It is a large industrial park displaying traditional Chinese Buddhist culture.

Qilou Old Street

A unique street landscape in Haikou City, featuring the oldest building Sipailou from the Southern Song Dynasty with a history of over 700 years.

**DAY 6** HAIKOU ✕ KUALA LUMPUR

Transfer to airport for flight back home.

## 行程亮点 HIGHLIGHTS

**体验:** 直升机畅飞6公里观光 – 翱翔天际  
体验传统的染色文化, 感受动手乐趣 (赠送扎染小成品每人一份)

**景点:** 南山文化旅游区 – 108米海上观音  
陵水富力海洋欢乐世界 – 梦幻海洋的彩虹, 绚烂夺目  
槟榔谷黎苗文化区 – 充满原生态和民族风情

**享受:** 观看《三亚千古情》大型歌舞表演 – 走进三亚历史  
尊享华彩洲际酒店星空酒吧特色鸡尾酒一杯/人

**品尝:** 必吃: 黎家宴 | 椰子鸡火锅 | 火锅风味 | 海南菜

**EXPERIENCE :** The helicopter flew 6 kilometers sightseeing - Soaring in the sky  
Experience the traditional dyeing culture, feel the hands-on fun (gift tie-dyeing small product each)

**ATTRACTIONS :** Nanshan Cultural Tourism Area - 108m Statue of the bodhisattva Guanyin  
Hainan R&F Ocean Paradise - The rainbow of the dreamy ocean, dazzling and magnificent.  
Binglanggu Limiao Tourism - Local village and artificial development

**ENJOY :** The Romantic Show of Sanya - large scale song performance | Enjoy a unique cocktail at Stary Sky Bar of Intercontinental Hotel

**TASTE :** Must Eat: Li Cuisine | Cocunut Chicken Mini Pot | Hot Pot Cuisine | Hainan Cuisine



CNLHN06\_001

## 食宿 MEAL & ACCOMMODATION

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	-	-	海口希尔顿酒店 或 同级 Hilton Hotel Haikou or Similiar
2	酒店 Hotel	琼菜风味 Qiong cuisine 80	南洋风味 Nanyang Cuisine 100	万宁兴隆逸林希尔顿酒店 或 同级 DoubleTree Resort by Hilton Hainan - Xinglong Lakeside or Similiar
3	酒店 Hotel	四大名菜 Four famous dishes 80	海鲜风味 Seafood Cuisine 100	陵水逸林希尔顿温泉度假酒店 或 同级 DoubleTree by Hilton Lingshui Hot Spring or Similiar
4	酒店 Hotel	黎家宴 Li Cuisine 80	火锅风味 Hof Pot Cuisine 100	三亚希尔顿格芮酒店 或 同级 Sanya Yazhou Bay Resort Curio Collection by Hilton or Similiar
5	酒店 Hotel	南山素食 Nanshan Vegetarian Cuine 80	东坡文化餐 Dongpo cultural meal 150	海口华彩洲际酒店 或 同级 InterContinental Haikou Seaview or Similiar
6	酒店 Hotel	-	-	-

\*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。

\*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

### 旅行必备:

护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。  
旅游保险 – 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

### 条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.  
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
  - AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
  - AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
  - Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
  - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
  - All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

### 中国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游咨询。
- 各景点乐龄人士门票优惠仅限中国公民享有。

### China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.
- Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2024

海南是一个让人心生向往的地方, 这里有蓝天白云、碧海蓝天, 还有那让人心旷神怡的热带风情, 每一次来到这里都是一次美好的体验。  
Hainan is a place that fills people with longing. Here, there are blue skies, white clouds, azure seas, and the delightful tropical atmosphere that fills one with joy. Every visit to this place is a wonderful experience.